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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 18.08.2003 
 
ZAPISNIK 7. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 18. avgusta 2003 v prostorih Odbojkarskega kluba Calcit Kamnik, v Kamniku. 
Seja se je začela ob 1715. 
 
Prisotni: Jožef Lečnik, Brane Hrovat, Stanko Indest, Aco Kramar 
Ostali prisotni: Dejan Perčič in Nino Ošlovnik  
Opravičeno odsoteni: Jan Prešeren,Hari Murčehajič in Rudi Vuzem 
 
Podan je bil predlog, da se predlagani dnevni red spremeni, in sicer se poročilo pod točko 2 obravnava po 
obravnavi točke 5. predsedstvo se je s predlogom strinjalo in sprejelo naslednji dnevni red. 
 
Dnevni red:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 6. seje predsedstva 
2. Obravnava prošenj sodnikov 
3. Poročilo o udeležbi na seminarju in plačilo članarin 
4. Potrdilo A, B in C liste sodnikov za tekmovalno sezono 2003/2004  
5. Poročilo predsednika komisije za marketing 
6. Sprejem sodniških pavšalov za tekmovalno sezono 2003/2004 
7. Potrditev pravilnika za spremljanje in kontrolo sojenje 

 
Sejo je sklical in vodil Jožef Lečnik.  
 
Ad 1.) 
 
Na zapisnik 6. seje predsedstva ZOSS so bile dane naslednje pripombe: 
Pod Ad 3. liste sodnikov niso bile potrjene ampak so bile dane v vednost. Dodatni 3. licenčni seminar ni 
potreben zato je sklep pod Ad 6. nepotreben. 
 

SKLEP 1: 
Popravi se sklep pod Ad 3., da so bile sodniške liste dane v vednost. Enega od dveh seminarjev so se 
udeležili vsi sodniki C liste, ki so pripravljeni soditi tudi v naslednji sezoni, zato se zbriše sklep pod Ad 6. 
o organizaciji 3. licenčnega seminarja.  
 
V nadaljevanju je predsedstvo pregledalo realizacijo sklepov iz prejšnje seje: 
 

• Seifried je bil zadolžen, da se udeleži trenerskega seminarja, vendar je ugotovil po pogovoru z g. 
Zadražnikom, da je udeležba na seminarju nesmiselna, saj ni predvidenega časa za razpravo o sodnikih, 
zato se seminarja ni udeležil. Trenerska organizacija si kljub temu v bodoče želi sodelovanja z ZOSS. 

• Rok za plačilo sodniških pavšalov za  prejšnjo sezono ni bilo mogoče izplačati do danega roka, 
generalni sekretar OZS pa je zagotovil da bodo sodniki prejeli ves denar do 22.08.2003. 

• Na razpis za člana komisije za marketing iz DOS –ov ni prišla nobena pobuda. 
• Sekretar je predstavil način arhiviranja uradnih listin, ki bo po novem potekalo preko računalnika. 
• Anton Pevc in Marko Seifried sta se udeležila sodniškega seminarja CEV –a, vendar je poročilo 

pripravil le Seifried.  
 

SKLEP 2: 
Anton Pevc mora predložiti poročilo iz seminarja CEV najkasneje v 10. dneh. 
 



Stran 2/6 
• Predsednik ZOSS ni mogel predložiti opravičila mednarodnih sodnikov glede udeležbe na 

Spomladanskem pokalu, ker teh opravičil nima. Opravičila je zbiral predsednik komisije za delegiranje, 
g. Branko Hrga. 

 

SKLEP 3: 
Predsednika komisije za delegiranje se pozove, da preda omenjena opravičila. 

 
• Predsednik ZOSS je podal poročilo s skupščine OZS, ki je bila v Kamniku 21.06.2003, kjer je delegate 

opozoril tudi na neredno plačevanje klubov do že opravljenih sodniških uslug. 
• Obrazložen je bil tudi dopis in odgovor glede slovenske kvote mednarodnih sodnikov. Hrovat je 

opozoril, da naj bi neuradno izvedel, da je do zmanjšanja kvote prišlo zaradi napake v lanski sezoni, ko 
so bila na CEV prepozno poslana zdravniška spričevala. Lečnik se je zavezal, da bo stopil v kontakt z 
Jan Rekom. 

 

SKLEP 4: 
Lečnik napiše uradni dopis Jan Reku z vprašanjem, kdo je določil novo kvoto mednarodnih sodnikov. 
 

Opomba: 
Generalni sekretar OZS ne dovoli pošiljanja dopisov ali kontaktiranja mimo pisarne OZS, saj je vprašanje glede 
kvote slovenskih mednarodnih sodnikov že poslano na sedež RC pri FIVB! 
 

• Odprlo se je vprašanje zakaj delegati – kontrolorji niso opravili testiranja na licenčnih seminarjih, tako 
kot je bilo to zapisano v sklepu prejšnje seje. Predsednik je pojasnik, da v tem sklepu ni bilo 
opredeljeno na katerem seminarju morajo testiranje  opraviti, zato je predsednik komisije za spremljanje 
in kontrolo sojenja g. Tone Ficko pisno zaprosil predsednika, da bi testiranje delegatov – kontrolorjev 
opravili na posvetu D-K, ki bo 27. septembra v Mariboru. 

 

SKLEP 5: 
Testiranje delegatov – kontrolorjev se izvede na posvetu 27.09.2003 v Mariboru. Komisija mora 
pripraviti poročilo s tega posveta. 
 

SKLEP 6: 
Vse komisije morajo sklepe, ki jih sprejmejo na svojih sejah obvezno poslati predsedstvu v potrditev, 
nikakor pa ne smejo svojih sklepov uresničevati brez soglasja predsedstva. 

 
• Sekretar je s predsednikom sklical sestanek komisije za delegiranje, ki bo v začetku septembra in se 

bodo določile smernice dela za naslednjo sezono. 
• Predsednik je pripravil predlog: 

 Lečnik → komisijo za delegiranje 
 Indest → komisija za spremljanje in kontrolo sojenja 
 Kramar → komisija za izobraževanje in napredek 
 Murčehajič Hari → komisijo za marketing 
 Hrovat Brane → Izpitno komisijo 

 

SKLEP 7: Predlog za nadzor in koordiniranje komisij članov predsedstva se sprejme. 
 
 
Ad 2.) 
 
Na naslov ZOSS so do 17.08.2003 prispele naslednje prošnje in obvestila: 
 

• G. Rudi Sedovšek je podal obvestilo, da iztopa iz članstva ZOSS in DOS Žalec, zaradi osebnih 
razlogov. 

 

SKLEP 8: 
Predsedstvo ZOSS ugodi osebni želji in obvestilu g. Rudija Sedovška, ter se mu hkrati zahvaljuje za 
njegovo dolgoletno delo v organih ZOSS, hkrati pa se poda predlog skupščini ZOSS za dodelitev zlate 
plakete in OZS za dodelitev srebrne plakete OZS. 
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• G. Jure Pogačnik je podal prošnjo za premestitev iz A na B listo sodnikov. 

 

SKLEP 9: 
Prošnji Jureta Pogačnika se ugodi. V tekmovalni sezoni 2003/2004 je Jure Pogačnik uvrščen na B listo 
sodnikov. Po 17. členu pravilnika za izobraževanje in napredek napreduje na A listo sodnikov naslednji 
uvrščeni sodnik, namesto Jureta Pogačnika. Naslednji uvrščeni sodnik je Miha Mačus. 
 

• G. Jurij Lesizza se je odpovedal sojenju na vseh ravneh iz osebnih razlogov. 
 

SKLEP 10: 
Opoved sojenja Jurija Lesizze se sprejme. Po 17. členu pravilnika za izobraževanje in napredek zaradi 
izpraznjenega mesta napreduje na A listo sodnikov naslednji uvrščeni sodnik, namesto Jurija Lesizze. 
Naslednji uvrščeni sodnik je Uroš Šteharnik. Na mesto Uroša šteharnika pa se po 17. členu pravilnika za 
izobraževanje in napredek na B listo sodnikov uvrsti Valpot Saša. 
 

• G. Jeraj Jure je podal prošnjo za mirovanje v tekmovalni sezoni 2003/2004. Kot razlog je navedel 
študijske obveznosti. 

 

SKLEP 11: 
Prošnji Jureta Jeraja se ugodi. V tekmovalni sezoni 2003/2004 ima Jure Jeraj status mirovanja na A liste. 
Po 17. členu pravilnika za izobraževanje in napredek zato napreduje na A listo sodnikov naslednji 
uvrščeni sodnik, namesto Jureta Jeraja. Naslednji uvrščeni sodnik je Sandi Dornik. Sandi Dornik se je 
napredovanju odpovedal, zato mesto Jureta Jeraja zapolni Adrovič Iso. Na mesto Isa Adroviča pa se po 
17. členu pravilnika za izobraževanje in napredek na B listo sodnikov uvrsti Denis Kalteneker. 
 

• Valpot Saša je podala prošnjo za mirovanje, zaradi službenih obveznosti v tujini. 
Hrovat je podal informacijo, da je g. Peter Končnik pripravljen navezati stike z Luksembergu, da bi Saša Valpot 
pri njih delovalas kot aktivna sodnica. 
 

SKLEP 12: 
Saši Valpot se odobri mirovanje v tekmovalni sezoni 2003/2004, kot sodnici B liste sodnikov. Po 17. členu 
pravilnika za izobraževanje in napredek zato napreduje na B listo sodnikov naslednji uvrščeni sodnik, 
namesto Saše Valpot. Naslednji uvrščeni sodnik, ki izpolnuje pogoje je Tomaž Komperšak. 
 

SKLEP 13: 
G. Peter Končnik poskusi navezati stike v Luksembergu, da bi Saša Valpot pri njih delovala kot aktivna 
sodnica. Ob ugodnem rezultatou pogovorov Končnik – Odbojkarska zveza Luksembug ZOSS uradno 
zaprosi za sojenje Saše Valpot v Luksembeurgu. 
 

• G. Smiljan Goznik je podal prošnjo za mirovanje, saj bo v naslednji tekmovalni sezoni nastopil funkcijo 
trenerja. 

 

SKLEP 14: 
Prošnji Smiljana Goznika se ugodi. V tekmovalni sezoni 2003/2004 ima Smiljan Goznik status mirovanja 
na C listi sodnikov. 
 
 
Ad 3.) 
 
Sekretar je predstavil poročilo o udeležbi na licenčnih seminarjih in plačila članarin in licenčnin za naslednjo 
sezono. 
Nobenega seminarja se niso udeležili naslednji sodniki in delegat - kontrolor: 
LESIZZA JURIJ, sodnik A liste, GOZNIK SMILJAN, sodnik C liste, KMETEC FRANC, sodnik C liste, 
LIČEN BORUT, sodnik C liste, PRUŠ MATEJ, sodnik C liste, VITANC ZLATKO, delegat – kontrolor; 
Seminarja so se udeležili še sodniki D liste, ki niso bili predlagani na C listo: 
ZADNIK NATAŠA,MARKELJ BLAŽ, ROJC JERNEJ, KRALJ ALENKA, ROŽEJ MARKO; 
Čanarine in licenčnine do 18.08.2003 niso poravnali: 
LESIZZA JURIJ, SEDOVŠEK RUDI, VITANC ZLATKO, BREMEC MITJA, GOZNIK SMILJAN, KMETEC 
FRANC, LIČEN BORUT in MILJEVIČ ŠPELA; 
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SKLEP 15: 
Goznik Smiljan ima odobreno mirovanje v naslednji sezoni, zato mora v 10. dneh plačati članarino. V 
kolikor v tem roku ne poravnata članarine, se mirovanje izbriše in se ju ne uvrsti na nobeno listo. Ostale 
sodnike se izbriše iz list, še vedno pa si lahko pridobijo pogoje za uvrstitev na D listo sodnikov. 
 
 
Ad 4.) 
 

Predsedstvo je obravnavala predlog A in B liste sodnikov, ker pa je bilo na tej seji obravnavano nekaj prošenj, 
se predlagane liste spremenijo.  
 

SKLEP 16: 
A in B listo sodnikov bo predsedstvo sprejelo na korespondenčni seji, ko bo znano, če se sodniki, ki bodo 
zasedli prazna mesta, z napredovanjem strinjajo. 
 
Predlog liste delegatov – kontrolorjev se od prejšnje seje ni spremenil, vendar obveznosti za uvrstitev na listo 
nista izpolnila Zlatko Vitanc in Rudi Sedovšek (odpoved). 
 

SKLEP 17: 
Predsedstvo je sprejelo listo delegatov – kontrolorjev za tekmovalno sezono 2003/2004, na kateri je 11 
delegatov – kontrolorjev, in sicer: 
 

1. Demšar Ivan 
2. Ficko Tone 
3. Hrga Branko 
4. Indest Stanko 
5. Jarc Pavel 
6. Karčovnik Ivan 
7. Kolenc Emil 
8. Kralj Franc 
9. Lečnik Jožef 

10. Šarman Janko 
11. Zupančič Vid 

 
Ad 5.) 
 

Predsednik komisije za marketing g. Nino Ošlovnik je ustno predstavil kronologijo dela komisije. Glavna 
prioriteta komisije je bila pridobitev uniforme za sodnike. Prvi zastoj pri delu komisije je povzročila odpoved 
člana komisije g. Mateja Pruša, ki je bil v dogovoru z glavnim sponzorjem. Problem z dobavo je nastal tudi, ker 
dobavitel ni pripravil ustrezne pogodbe. Nino Ošlovnik je priznal, da je za nekaj časa dvignil roke od komisije 
zaradi suspenza, ki mu ga je izrekel disciplinski sodnik. Pri tem ga je najbolj motilo dejstvo, da niso vsi sodniki 
obravnavani enakopravno, saj naj bi si nekateri sodniki celo kupili mesto na A listi sodnikov. Klub temu si je 
zadal nalogo, da bo zadevo z uniformo izpeljal do konca, vendar pa morajo za upeh delati vsi člani komisije. 
Ker je Matej Pruš iztopil iz komisije je potrebno najti novega člana te komisije. Predlagan Lečnik se je zahvalil 
za poročilo, Ošlovnik pa je zagotovil, da bo predložil tudi pisno poročilo. 
 

SKLEP 18: 
Komisija za marketing in predsedstvo mora v najkrajšem možnem času najti novega člana komisije. 
Komisija mora pridobiti ustrezne sponzorje in urediti dobavo majic v enem mesecu. V pomoč komisiji 
mora biti tudi Hari Murčehajič, ki je zadolžen za koordinacijo te komisije. Predsednik ZOSS se je 
zavezal, da bo tudi on poskušal pridobiti kakšnega sponzorja. 
 
Ad 6.) 
 

Sekretar je predstavil usnutke predlogov, ki jih je pripravil glede na predloge članov predsedstva. Sami predlogi 
so se razlikovali predvsem pri razrezu pavšala za končnico in 1. DOL.  
 

SKLEP 19: 
Predsedsvo je sprejelo predlog, ki ga je sekretar pripravil kot možni kompromis. Pavšale je  potrebno 
poslati v potrditev odboru ligašev in predsedstvu OZS. Povdariti je potrebno, da sprejemata odbor 
ligašev in predsedstvo OZS le sodniške pavšale, celotni razrez pavšala med sodniški zbor pa naredi 
predsedstvo ZOSS. 
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Ad 7.) 
 
Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja je poslala v potrditev popravljen pravilnik za spremljanje in 
kontrolo sojenja.  
Poleg predloga pravilnika so poslali tudi aneks k 11. členu tega pravilnika: V primeru večjega odstopanja med 
oceno delegata – kontrolorja in super – kontrolorja, se upošteva ocena super – kontrolorja. 
 

SKLEP 20: 
Sprejme se predlagani pravilnik za spremljanje in kontrolo sojenja, predlagani aneks k 11. členu tega 
pravilnika pa se ne sprejme. Potrebno je pripraviti čistopis, pravilnik pa začne veljati z 18.08.2003. 
 

SKLEP 21: 
Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja mora na  željo predsedstva pripraviti trenutno lestvico 
sodnikov v tekmovalni sezoni 2003/2004, spisek odpovedi s tekem D-K in vmesna poročila o delu 
delegatov – kontrolorjev. Podatke morajo predati koordinatorju te komisije g. Indest Stanku. 
 
Ad 8.) 
 

Pod točko razno je predsedstvo obravnavalo: 
 

• Sodnike, ki bodo v letošnji sezoni napredovali zaradi izpraznjenih mest na listi, je o tem potrebno 
obvestiti. 

 

SKLEP 22: 
Pisno je potrebno vse sodnike, bodo v letovšnji sezoni napredovali zaradi izpraznjenih mest na listi, 
sodniki pa morajo podpisati soglasje o napredovanju. 
 

SKLEP 23: 
Sekretar pripravi s pomočjo predsednika aneks k 17. členu pravilnika za izobraževanje in napredek, o 
izpadanju in mirovanju. 
 

• Predsedstvo je v vednost sprejelo zapisnik 7. seje komisije za spremljanje in kontrolo sojenja. Podana je 
bila kritika na tisto točko zapisnika, kjer komisija navaja, da na ponoven razpis za delegate ni bila 
poslana nobena prošnja, saj naj bi prošnjo oddal DOS Maribor. 

• Predsedstvo je v vednost sprejelo zapisnik 2. seje DOS Žalec, v kateri navajajo, da je njihovo 
predsedstvo sprejelo sklep, da zaradi pomanjkanja sodnikov v sezoni 2003/2004 ne bodo delegirali 
sodnikov v Slovenjsko Bistrico in Polčane. 

 

SKLEP 24: 
Sklep DOS Žalec se ne sprejme. DOS Žalec mora na tekme na svojem področju delegirati sodnike, v 
kolikor pa ima pri tem težave z pomanjkanjem sodnikov, mora o tem obvestiti komisijo za delegiranje pri 
ZOSS in sekretarja. 

 
• Član predsedstva je opozoril, da je v zadnjih letih opaziti trend vpadanja števila aktivnih sodnikov, kar 

se kaže tudi na C listi sodnikov, ki že dve leti ni popolnjena, saj nekateri DOS-i nimajo zadostnega 
kadra. Za nastali položaj je krivo več dejavnikov, predvsem način izplačevanja sodniških pavšalov, 
nezainteresiranost kljubov za izobraževanje novih sodnikov in nenazadnje tudi posamezni DOS-i, ki 
verjetno ne naredijo dovolj na tem področju. Predlagal je, da bi za naslednje sezone sprejeli sklep, da v 
kolikor DOS ne pokriva kvoto sodnikov na C listi, sodnik ne morejo napredovati na A oziroma B listo. 

 

SKLEP 25: 
Na vse klube je potrebno poslati dopis, v katerem se jih opozori na nastalo situacijo, ter povabi k 
sodelovanju in reševanju. Vse DOS-e pa se naprosi, da vložijo maksimalne moči za pridobitev novega 
kadra. 

 
• Sekretar je predstavil kronologijo dogovarjan za redno zaposlitev sekretarja ZOSS na OZS. Sporočil je, 

da je do dogovora prišlo in da je z dnem 01.07.2003 nastopil redno zaposlitev. 
 

SKLEP 26: 
Sekretar je kot profesionalec na OZS dolžan urejati zadeve, ki se dotikajo ZOSS. Vse dopise in ostale 
zadeve, ki se dotikajo predsedstva in komisij pri ZOSS morajo DOS-i in ostali poslati izključno 
sekretarjuna naslov OZS, on pa je zadeve dolžan posredovati predsedstvu oz. pristojni komisiji. 
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• Predsedstvo je obravnavalo disciplinski ukrep, ki ga je Aljoši Miljevič poslal sekretar komisije za 

odbojko na mivki Maček Branko. Diciplinski ukrep je bil izrečen zaradi sojenja na neodobrenem 
turnirju v Kopru (Agens).  

 

SKLEP 27: 
Sodniki morajo kot člani OZS spoštovati pravilnike OZS, kar pomeni, da se ne smejo udeležiti 
neodobrenih turnirjev. Aljošo Miljeviča se zaradi kršitve pravilnikov poda v disciplinski postopek. 

 
• Predsednik je podal informacijo, da je Janko Plešnik zaprosil za dovoljenje za sojenje na turniru 

odbojke na mivki v Sarajevu od 17. do 20. julija 2003, za kar je nato prejel tudi dovoljenje. 
 

SKLEP 28: 
Predsedstvo ZOSS zahteva, da v bodoče vabitelji ali gostitelji naših sodnikov pravočasno pošljejo pisno 
prošnjo za naše sodnike na sedež ZOSS. Sklep velja tako za sodnike dvoranske odbojke, kot sodnike 
odbojke na mivki. 

 
 
 

Seja je bila končana ob 2210. 
 
 

Sekretar ZOSS Predsednik ZOSS 

Dejan Perčič    Jožef Lečnik l.r. 


